附件Appendix：

[bookmark: _GoBack]华南师范大学阿伯丁数据科学与人工智能学院教师招聘需求
Teaching Talents Vacancies of the Aberdeen Institute, South China Normal University
	招聘
岗位
Vacancies
	学科专业
Disciplines or Majors
	招聘类别
Categories
	人数
Quota
	备注
Note

	阿伯丁学院人工智能专业教师
Discipline Teachers for Artificial Intelligence Program of Aberdeen Institute
	计算机科学与技术、软件工程、网络空间安全（计算机软件与理论、计算机应用技术、计算机系统结构、软件工程、人工智能、数据科学与大数据技术、网络与信息安全、机器人等），以及相关专业和专业研究方向。
Computer Science and Technology, Software Engineering, Cyberspace Security(Computer Software and Theory, Computer Application Technology, Computer System Structure, Software Engineering, Artificial Intelligence, Data Science and Big Data Technology, Network and information security, Robotic, etc.) , or relevant specialty and research directions.
	青年拔尖人才、
骨干教师、
青年英才、
青年英才（博士后）
Outstanding Young Talents, 
Backbone Teachers, 
Young Talents, 
Young Talents(Postdoctors) 
	7
	拥有海外学习或工作经历者优先。
Taking priority to those with overseas learning or working experience

	阿伯丁学院软件工程专业教师
Discipline Teachers for Software Engineering Program of Aberdeen Institute
	软件工程（自然语言处理、语音信息处理、智能感知、脑机交互、智能信息处理、脑电与混合智能、类脑智能、人工智能、大数据分析与处理、数据科学、智能软件等）、计算机科学与技术（计算机应用技术、计算机软件与理论、计算机系统结构）、网络空间安全、模式识别与智能系统、智慧教育、人工智能+教育、信息与通信工程、通信与信息系统、信号与信息处理、应用数学、计算数学，以及相关专业和专业研究方向
Software Engineering(Natural Language Processing, Speech Information Processing,Brain Computer Interaction, Intelligent Information Processing, EEG and Hybrid Intelligence, Brain-inspired Intelligence, Artificial intelligence, Big data Analysis and Processing, Data Science, Intelligent software, etc.), Computer Science and Technology (Computer Application Technology, Computer Software and Theory, Computer System Structure),Cyberspace Security, Pattern Recognition and Intelligent System, Smart Education, AI+ Education, Information and Communication Engineering, Signal and Information Processing, Applied Mathematics, Computing Mathematics or relevant specialty and research directions.
	
	7
	拥有海外学习或工作经历者优先。
拥有数学专业背景需求者2名。
Taking priority to those with overseas learning or working experience; 
2 candidates majoring in Mathematics needed. 

	信息管理与信息系统专业教师
Discipline Teachers for Information Management & Information Systems Program of Aberdeen Institute
	信息管理与信息系统（商务智能与商务管理、信息管理与信息系统、数据科学与大数据技术、智能信息处理），以及相关专业和专业研究方向
Information Management and Information System (Business Intelligence and Business Management, Information Management and Information System, Data Science and Big data Technology, Intelligent Information Processing), or relevant specialty and research directions.
	
	5
	拥有海外学习或工作经历者优先。
具备较好的数理背景者优先。
Taking priority to those with overseas learning or working experience; Candidates with good mathematics foundation preferred.

	阿伯丁学院英语专任教师
English Language Teachers of Aberdeen Institute

	英语
English Language
	骨干教师
Backbone Teachers
	1
	1. 具有海外名校博士研究生学历和学位，且专业为外国语言学、应用语言学、语言测试、语言文学、教育学、翻译学或TESOL方向者可酌情考虑，择优录用；
2. 英语系国家名校留学归国者，或持有雅思官方教师培训证书、CELTA或者权威TEFL / TESOL 证书者优先；
3. 学术类雅思总分 7.5 分及以上，且雅思写作 7 分及以上者，或具备同等水平国际化学术英语水平测试证书者优先。
1. Applicants with a PhD degree from an overseas university and major in foreign linguistics, applied linguistics, language testing, language and literature, pedagogy, translation studies or TESOL will be selected on the basis of merit.
2. Candidates who have studied in English speaking countries or have IELTS teacher Training certificate, CELTA or TEFL/TESOL certificate are preferred;
3.Academic IELTS 7.5 or above, with writing 7 or above, or with equivalent competence preferred.

	阿伯丁学院英语专任教师
English Language Teachers of Aberdeen Institute

	英语
English Language
	特聘教师
Senior  Teachers
	2
	1. 获得硕士研究生以上学历学位。英语系语言国家留学归国者优先；
2.中国籍人员要求本科、研究生均为英语相关专业，如英语语言文学、英语教育、应用语言学、跨文化交际、翻译等。持有CELTA或者权威TEFL/ TESOL 证书者优先；
3.外籍人员要求以英语为母语，且来自英国、美国、澳洲、加拿大、新西兰等国家；至少2年英语教学经验；教育学或语言学专业毕业者优先。
1. The applicants should have already acquired master degree or above qualification. The overseas talents returned from English-speaking countries are preferred. 
2. Chinese applicants both of undergraduate and graduate are required to graduate from English-related majors, such as, but not limited to English Language and Literature, English Education, Applied Linguistics, Intercultural Communication, Translation. Holders of CELTA or authoritative TEFL/TESOL certificates are preferred. 
3. Foreigners are required to be English native speakers, and are from the following countries like United Kingdom, the United States, Australia, Canada, New Zealand and etc.; foreign applicants should have at least 2 years of English teaching experience; Graduates in education or linguistics are preferred.


注：原则上每位教师每学期授课不少于8节/周，上课周数不少于16周/学期。
Note: In principle, each teacher shall teach at least 8 sessions per teaching week and no less than 16 teaching weeks each semester.

